
PROTOKÓŁ NR 40/2013 
z posiedzenia Komisji ds. Rodziny Rady Miasta 

z dnia 5 sierpnia 2013 r.  
 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Komisji – St. Sulik. 
 

Posiedzenie Komisji rozpoczęło się o godz. 12.00. 
 

Obecni: zgodnie z załączoną listą obecności. 
 
Przewodniczący Komisji – St. Sulik zaproponował rozszerzenie porządku obrad 
o pismo pani ………….., które wpłynęło po wysłaniu materiałów na 
posiedzenie komisji. Przewodniczący zasugerował, aby umieścić prośbę  
p. …………….. w punkcie 1 jako ppkt c.  
 
 
Członkowie Komisji ds. Rodziny  przyjęli następujący porządek obrad  
wraz z poprawką zaproponowaną przez Przewodniczącego Komisji: 
 
1. Rozpatrzenie korespondencji skierowanej do Komisji ds. Rodziny: 

a) pismo p. ……………….. w sprawie przyspieszonego przydziału mieszkania  
z zasobów mieszkaniowych Gminy Ostrowiec Świętokrzyski – wraz  
z informacją Zakładu Usług Miejskich w powyższej sprawie; 

b) pismo p. ……………………………….. w sprawie przyspieszenia 
przydziału mieszkania z zasobu mieszkaniowego Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski – wraz z informacją Zakładu Usług Miejskich w powyższej 
sprawie; 

c) pismo p. ………………… w sprawie w sprawie przyspieszenia lokalu 
socjalnego – wraz z informacją Zakładu Usług Miejskich w powyższej 
sprawie. 

2. Rozpatrzenie pisma Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu Świętokrzyskim  
w sprawie: 

a) przydziału lokalu mieszkalnego dla Pani …………………; 
b) przydziału lokalu mieszkalnego dla Pani ……………………….. . 

 
3. Sprawy różne. 
 
 
 



Do punktu 1: 
 
a) pismo Pani ……………………… (w załączeniu) w sprawie 

przyspieszonego przydziału mieszkania z zasobów mieszkaniowych Gminy 
Ostrowiec Świętokrzyski oraz informacja Zakładu Usług Miejskich  
w powyższej sprawie (w załączeniu): 

Radny Z. Moskalewicz stwierdził, że zarówno w tym przypadku, jak  
i w pozostałych, to Zakład Usług Miejskich prowadzi sprawy mieszkaniowe  
i osoby, które ubiegają się o przydział, są poinformowane o obowiązującej 
procedurze w tym zakresie.  

Po zapoznaniu się z pismem p. ………………….. oraz wyjaśnieniami Zakładu 
Usług Miejskich w powyższej sprawie, członkowie Komisji członkowie komisji 
jednogłośnie stwierdzili, że w związku z tym, iż  Pani ……………….. nie 
figuruje na liście osób oczekujących na mieszkanie z zasobu Gminy Ostrowiec 
Świętokrzyski na 2013 r., sprawa przydziału mieszkania w roku bieżącym nie 
może być rozpatrywana.  

b) pismo p. ……………………….. w sprawie przyspieszenia przydziału 
mieszkania z zasobu mieszkaniowego Gminy Ostrowiec Świętokrzyski oraz 
informacja Zakładu Usług Miejskich w powyższej sprawie (w załączeniu): 

Po zapoznaniu się z pismem p. ……………………. oraz wyjaśnieniami 
Zakładu Usług Miejskich w powyższej sprawie, członkowie Komisji 
członkowie komisji jednogłośnie stwierdzili, że w związku z tym, iż  Pani 
…………………….. nie figuruje na liście osób oczekujących na mieszkanie  
z zasobu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2013 r., sprawa przydziału 
mieszkania w roku bieżącym nie może być rozpatrywana.  

 
c) pismo p. ………………………. w sprawie przyspieszenia lokalu socjalnego 

oraz informacja Zakładu Usług Miejskich w powyższej sprawie  
(w załączeniu): 

Po zapoznaniu się z pismem p. ……………………. oraz wyjaśnieniami 
Zakładu Usług Miejskich w powyższej sprawie, członkowie Komisji 
członkowie komisji jednogłośnie stwierdzili, że w związku z tym, iż  Pani 
………………… nie figuruje na liście osób oczekujących na mieszkanie  
z zasobu Gminy Ostrowiec Świętokrzyski na 2013 r., sprawa przydziału 
mieszkania w roku bieżącym nie może być rozpatrywana.  



Do punktu 2: 
 
Członkowie Komisji rozpatrzyli pismo Zakładu Usług Miejskich w Ostrowcu 
Świętokrzyskim (w załączeniu) w sprawie: 
 

a) przydziału lokalu mieszkalnego dla pani ……………………  
 

Po zapoznaniu się z informacją przedstawionymi przez Zakład Usług 
Miejskich w powyższej sprawie, członkowie Komisji ds. Rodziny pozytywnie 
zaopiniowali w/w wniosek. 

 
b) przydziału lokalu mieszkalnego dla pani ……………………….. 

 
Po zapoznaniu się z informacją przedstawionymi przez Zakład Usług 

Miejskich w powyższej sprawie, członkowie Komisji ds. Rodziny pozytywnie 
zaopiniowali w/w wniosek. 
 

Do punktu 3: 
 
1) Pismo Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Kielcach – doręczenie 

prawomocnego orzeczenia i zwrot akt w związku ze skargą Spółdzielni 
Mieszkaniowej „Krzemionki” w Ostrowcu Świętokrzyskim (w załączeniu): 

 
Członkowie komisji przyjęli powyższe pismo do wiadomości. 
 
2) Pismo Dyrektora Zespołu Opieki Zdrowotnej w Ostrowcu Świętokrzyskim 

w sprawie przywrócenia funkcjonowania Izby Wytrzeźwień (w załączeniu): 
 
Członkowie komisji przyjęli powyższe pismo do wiadomości. 
W uzupełnieniu Wiceprezydent Miasta – P. Górniak poinformował, że  
w najbliższy czwartek o godz. 13.00 w Starostwie Powiatowym odbędzie się 
spotkanie w tej sprawie. Jest to już kolejne spotkanie w sprawie Izby 
Wytrzeźwień. Gmina starała się zlecić prowadzenie tego zadania organizacji 
pozarządowej. Wiceprezydent stwierdził, że gmina nie uchyla się od 
partycypacji w kosztach, ale prowadzenie takiej placówki nie leży w gestii 
gminy. 
 
Na tym obrady zakończono. Posiedzenie Komisji trwało do godz. 11.35. 
 
Protokołowała:       Przewodniczył: 
           Przewodniczący Komisji 
M. Kamińska               Stanisław Sulik 
 


